
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 4. juli 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 1

Vil ministeren tage initiativ til en undersøgelse af, hvor mange jobcentre der udbyder kon-

kurrencer eller i anden form præmierer eller giver bonus til ansatte for at nedbringe antal-

let af ydelsesmodtagere? Der tænkes eksempelvis, men ikke alene, på sagen fra Hel-

singør Kommune, som beskrevet i artiklen "Sagsbehandlere blev lovet isbar for at ned-

bringe antallet af sygemeldte borgere", TV2.dk den 1. juli 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær
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